
 

 

 

MØTEPROTOKOLL 
 
Utval: Komite for oppvekst 

Stad: Herøy rådhus, Kommunestyresalen 

Dato: 05.09.2018 

Tid: 14:30 – 16:45 
 
 
Medlemer som møtte: 
Birgitte Sævik Pedersen Leder KRF 
Edel Kvalsund Goksøyr Medlem KRF 
Jan Arve Drabløs Medlem H 
Oddmund Voldsund Medlem H 
Jarle Digernes Medlem AP 
Per Kristian Furø Nestleder AP 
Paul Johan Remøy Medlem FOLK/SP 
   
 
 
 
Andre: 
Eigedomsleiar Robert Myklebust 

Kommunalsjef oppvekst Sølvi Lillebø Remøy 
  
Til å skrive under protokollen saman med leiaren vart desse valde: 
Per Kristian Furø og Jan Arve Drabløs 
 
 
Orientering/Drøfting: 
 
Eigedomsleiaren orienterte om 
Status utbedring / vedlikehald / planer Borga og YHU  
 
Kommunalsjef oppvekst orienterte om: 
Førebels rapport fylkesmannen sitt nasjonale tilsyn med PPT. 
Utfordringer og prioriteringer fram mot budsjett 2019 
Dokument: Herøyskulen – ein los i leia. 
Om AML § 9 – 4.  Aktivitetsplikt 
Moltu skule 
 
Utdeling av to brosjyrer Oppvekst nyleg har utarbeidd: 

1) Kortversjon av strategidokumentet «Herøyskulen, ein los i leia» 
2) Brosjyre om Opplæringslova §9a   - om retten til eit trygt og godt skulemiljø. 

 



 
 
 
 
 
 

underskrifter 
 
Per Kristian Furø                                     Birgitte Sævik Pedersen                     Jan Arve Drabløs 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



SAKLISTE: 
 
Saksnr Innhold 
PS 17/18 Godkjenning av innkalling og sakliste 
PS 18/18 Protokoll frå førre møte 
PS 19/18 Kostra 2017 
PS 20/18 Kommunebarometer  2018 
 
 
 
 



 

PS 17/18 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKLISTE 

Møtebehandling: 
Ingen hadde merknader til innkalling og sakliste 

  

PS 18/18 PROTOKOLL FRÅ FØRRE MØTE 

Møtebehandling: 
 
Protokoll frå førre møte låg føre. 
 

PS 19/18 KOSTRA 2017 

Møtebehandling: 
 
Komite for oppvekst finn ikkje å kunne gå inn for tilrådinga. 
Ein treng meir opplysningar om kva konsekvenser dette vil ha for 
drifta. 
Komiteen vil avvente den vidare budsjettprosessen i formannskapet. 
 
 
 

PS 20/18 KOMMUNEBAROMETER  2018 

Møtebehandling: 
 
Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteken. 
 

Tilråding i Komite for oppvekst - 05.09.2018  
 
Kommunestyret meiner at analyser som Kommunebarometeret til Kommunal Rapport 
kan brukast til læring og refleksjon. Det må vurderast om det er ting som andre 
kommunar gjer og som vi også bør sjå på, for å kunne yte betre tenester til 
innbyggjarane. 
 
 

MØTET SLUTT!


